
Zápis ze schůze školské rady Biskupského gymnázia J. N. Neumanna 

č. 1/2023 

Datum: 15. 2. 2023  

 

Přítomni (bez titulů): Jiří Heller (JH), Ondřej Záleský (OZ), František Mrosko (FM), Daniel Schusser 

(DS), Michal Bosák (MB) 

Omluveni: David Henzl (DH) 

Hosté (bez titulů): Martin Maršík (MM), Michaela Kudláčková (MK), Tereza Jílková (TJ) 

 

Program: 

1) Zpráva České školní inspekce - komentář pana ředitele 

2) Nový školní řád - komentář vedení školy, diskuze, schválení dokumentu 

3) Návrh volebního řádu Školské rady - diskuze, schválení 

4) Různé 

 

 

Schválení programu a přítomnosti hostů 

Schváleno. (5 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování) 

 

Ad 1) 

MM informoval o proběhlé inspekci v rámci celé ŠPO (CZŠ, BIGY, ZUŠ), inspekční zpráva s komentářem 

byla předána také zřizovateli školy a je zveřejněna na webu školy. 

• Kritika nedostatečných prostor škol (ZŠ i BIGY)  

 škola do budoucna plánuje výstavbu nových prostor pro výuky TV v nových pronajatých 

prostorách školy (sousedící budova vedle Domova mládeže, v majetku Biskupství)  

 do budoucna se nabízí i nový menší prostor v rozšířeném dvoře (vedle školní jídelny) 

 nové prostory ZUŠ pro starší žáky budou otevřeny v tomto pololetí 

MB se dotázal k možnostem vybudování sportovních prostor na ploché střeše školy. 

MM a MK reprodukovali negativní stanovisko památkářů: bylo by viditelné od Černé věže a DK 

Metropolu, navíc střecha nemá dostatečný půdorys; škola požádala o dotační program „Zelená střecha“ – 

možná bude zřízeno menší hřiště. 

• Kritika nedostatku aktivizačních metod a formativního hodnocení (zejm. ZŠ) 

 v přípravném týdnu na konci srpna vedení školy plánuje uspořádat přednášku na téma 

aktivizujících metod a formativního hodnocení 

MK v návaznosti na inspekční zprávu informovala o činnosti Křesťanské pedagogicko-psychologické 

poradny – velký zájem ze strany rodičů, škola výhledově hledá pozici školního psychologa. 

JH ocenil efektivitu projektu Erasmus+. 

 

Školská rada bere inspekční zprávu na vědomí.  

 



Ad 2) 

MB navrhuje posílit informovanost rodičů v oblasti omlouvání absence žáků přes systém Bakaláři. 

MB položil dotaz, zda je nutné tisknout pololetní výkazy vysvědčení vzhledem k existenci elektronické 

klasifikaci – zejména z ekologického pohledu. 

OZ považuje téma udržitelnosti a ekologie na škole bohužel jako nedostatečnou, převážně formální. Téma 

je ale na větší diskuzi nebo analýzu.   

JH vyjádřil kritický názor na způsob schvalování žádostí o prominutí komisionálních zkoušek žáků – 

navrhuje posílit jednotnost vyučujících a dodatečné upřesnění a informování ze strany vedení školy. 

 

Usnesení: Školská rada doporučuje zpřesnit metodiku pro třídní učitele v rámci práce se studenty 

při podávání žádostí o prominutí komisionální zkoušky. (5 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování) 

 

Školská rada schvaluje předložený školní řád s drobnými formálními připomínkami. (5 pro, 0 proti, 

0 se zdržel hlasování) 

 

Ad 3) 

JH předložil návrh volebního řádu. Vedení školy s návrhem souhlasí. 

 

Usnesení: Školská rada souhlasí s přeloženým návrhem volebního řádu a předá jej ke schválení 

generálnímu vikáři (DH). (5 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování) 

 

Ad 4) 

DS položil dotaz k evakuaci školy – Jak by reálně probíhala? Jsou vyučující seznámeni se evakuačním 

plánem a postupem evakuace? 

MM informoval, že škola nemá povinnost provádět cvičné evakuace, na Domově mládeže však tato 

povinnost je. Vedení školy plánuje provést cvičnou evakuaci, záleží ale na časových možnostech 

hasičského záchranného sboru. 

MK doplnila, že všichni vyučující jsou seznámeni s požárními předpisy v rámci školení BOZP. 

OZ se dotázal na zpětnou vazbu k usnesení z minulého setkání školské rady (Školská rada žádá zřizovatele 

školy o prověření možnosti rozšíření prostor školní jídelny do sousedního domu a zvážení případného 

pronájmu škole.) 

MM informoval, že tato možnost byla ze strany zřizovatele zamítnuta. 

OZ se dotázal na vývoj orientačního systému školy a jednotného stylového značení toalet.  

JH navrhuje prioritně používat značení učeben dle existujícího systému číslování namísto zkratek tříd. 

MM se spolu s vedením připraví do 14 dní návrh na orientační systém, značení učeben a toalet. 

JH pozitivně vnímá zlepšení kvality stravy školní jídelny. 

 

Usnesení: Školská rada vyjadřuje spokojenost se zlepšením kvality stravy ve školní jídelny a děkuje 

za zlepšení. (5 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování) 

 



Předpokládaný termín příštího setkání: 7. června 2023 

  

 

Ověřil:           Zapsal: 

Jiří Heller          Ondřej Záleský 


